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7. seja vaškega odbora Breg z županom OA KD ab kapVrsta srečania: O
Datum in ura: torek, 28. 5. 2024 ob 9h

Lokacija: prostori občine Žirovnica
Prisotni: Leopold Pogačar, Nina Pretnar, Saša Tribušon, Darja Dolar, Vesna Jereb, Žiga

Dnevni red
1. Seja VO Breg z županom

1. Točka - Priprave na sestanek z županom

Predstavili smo vse podane točke in navajamo odgovor župana:

poljska cesta mimo cerkve; ni jasne ureditve cestišča, cesta se obnavlja, omejitve hitrosti ni in

izhod na glavno cesto ni urejen, a mnenja so si nasprotujoča, zaprtje ceste za kmetijsko

mehanizacijo in lastnike zemljišč podpira samo Žiga, Darja in Vesna sta izrecno proti.

Odgovor: sprememba ceste preko polja ni v načrtu, država ne odobrava spreminjanja
križišča z glavno državno cesto.

drugi otok za smeti; obnova še drugega otoka za smeti je bila potrjena, zanima nas, kdaj se bodo

začela dela. Prav tako nas zanima, če je bilo mišljeno vnaprej in bo otok zadostno odmaknjen od

ceste, da bo dovolj prostora še za pločnik.
Odgovor: izgradnja drugega otoka smeti je v načrtu za september 2024. Otok bo enako

urejen kot prvi otok s plastičnim zastorom. Potreben odmik od ceste za pločnik je bil

odmerjen in lastniki zemljišč so bili pravočasno obveščeni.

pločnik; projekt za izgradnjo pločnika je bil že zaključen, a ni jasno, kdaj se bodo začeli/zaključili

Odgovor: projekt je zaključen, načrt izvedbe/gradnje bo umeščen v leti 2025/2026.

otroško igrišče; predlogi za dopolnitev otroškega igrišča so bili oddani za proračun 2024, a še ni

bilo odgovora s podrobnostmi o tem, kaj je bilo odobreno in kdaj bo izvedeno.

Odgovor: košarkarsko igrišče z enim košem bo zgrajeno poleti 2024, točnega datuma še ni.

Menjava peskovnika planirana za leto 2025. Zastirka v kotu s prenosljivim toaletnim
straniščem je že postavljena na ograjo. Drugi predlogi niso bili odobreni - za kozolec je
premalo prostora.

prepisi zemljišč in kdaj je planirana izgradnja

Žirovnica; na pobudo Žiga se bo prosilo župana za dodatno luč na prehodu za

pešce na cesti od križišča proti Bregu. Tam je osvetljava po Žigovem mnenju prešibka in se ponoči

ne vidi dobro pešca na prehodu.

Odgovor: predlog se bo preverilo in po potrebi namestilo dodatno luč na stran križišča proti
Mostam.
izvoz/uvoz na avtocesto; govori se, da naj bi se v prihodnosti zgradilo priključek na avtocesto.

Zanima nas, če to drži.

Odgovor: priključka ne bo in ni v načrtu.

glasni jaški; ljudje se pritožujejo nad glasnimi jaški na cesti, Darja potrjuje. Zanima nas, kaj se

lahko stori, da se zmanjša hrup.

Odgovor: problem ni omejen na vas Breg, standard/dizajn jaškov je, kakršen je. JEKO se bo

obvestilo, da gumene vložke menjajo bolj pogosto.

poljsko cesto proti cerkvi sv. Radegunde. Nevarnost aguaplaning-a se je povečala, ko so poljsko
cesto proti Osvaldu asfaltirali.

Odgovor: predlog se bo preverilo in po potrebi uredilo.
Turistični promet skozi Piškovco in omejitev; zanima nas, kakšen je dolgoročni načrt za cesto skozi

Piškovco.

deroča voda čez cesto; ob dežnem nalivu dere voda čez glavno cesto Vrba-Žirovnica na križišču s
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Odgovor: z odprtjem prenovljene ceste na Bled se je promet skozi Piškovco umiril.
Sprememb ceste ni v načrtu.

e Obnovljen/nov smetnjak za papir; Žiga je mnenja, da nova ozka reža na vrhu smetnjaka za papir ni

najboljša rešitev in da bo ljudi prisilila v izmet papirja v splošne smeti.
Odgovor: Smetnjaki so izdelani po zadnjih standardih in se ne uporabljajo samo na vasi
Breg. Spremembe ne bo.

» zapiranje trgovine Mercator Moste; govori se, da naj bi zaprli trgovino Mercator v stavbi Ngen in,
da naj bi prišel novi ponudnik.
Odgovor: govorice so neresnične, nobene spremembe ni v načrtu.

e smeti pod viaduktom; ogromno smeti se nahaja pod viaduktom in jih dež izpira naprej v Savo.
Zanima nas, če je bila podana že kakšna prijava?
Odgovor; inšpekcijski postopek je v teku. Več informacij zaenkrat ni na voljo.

e termin čistilne akcije; poljska trava je na datum čistilne akcije že zelo visoka. Smiselno bi bilo
čistilni akcijo izvesti prej.
Odgovor: predlog bo upoštevan in zgodnejši termin upoštevan v naslednje.

e avtobusne postaje; otroci čakajo avtobus na glavni cesti skozi vas. Ni varno in ob slabem vremenu
ni zavetja. Predlaga se izgradnja manjših avtobusnih postaj.
Odgovor: žal ni zadostnega prostora, a se bo predlog vseeno preverilo.

e neobrezane žive meje ob cesti; prejete so bile številne pritožbe krajanov na preširoke žive meje, ki

ovirajo promet.
Odgovor: JEKO v intervalih preverja stanje in obvesti morebitne kršitelje z zahtevo za
obrez. Zahtevo na občino lahko poda tudi VO.

e table za pasje iztrebke; Prosili bi za dodatne opozorilne table vodnikom psov glede pobiranja
pasjih iztrebkov.

Odgovor: znaki in smetnjaki za pasje iztrebke so že na mestih, več tabel in znakov ne bo

spremenilo ljudi, Predlog zavrnjen.

Zaključek
Sestanek smo zaključili ob 10:30. Zahvaljujemo se županu in ekipi za čas in razlago. Se veselimo

naslednjega srečanja.

Žiga Pristov

Predsednik VO Breg

itga Doliv
V
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